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Abstract (en)
The separator (2) has a drum (6) rotatable around a rotational axis (4), and a magnet assembly (10) comprising multiple magnets (12) and arranged
in an inner space (8) of the drum. A separation zone (18) is located in an outside space (14) of the drum and made to flow throughable from a
feedstock (22). The feedstock is divisble into a waste stream (30) and a valuable material (28) by magnetic field (26) produced from the assembly
in the zone according to separator behavior (32). A relative position (R) of the magnets is more variable to the rotational axis with the separator
behavior.

Abstract (de)
Bei einem magnetischen Trommelscheider (2), mit einer um eine Rotationsachse (4) rotierbaren Trommel (6), mit einer im Innenraum (8) der
Trommel (6) angeordneten, eine Mehrzahl von Magneten (12) aufweisenden Magnetanordnung (10), mit einer im Außenraum (14) der Trommel
(6) befindlichen Separationszone (18), die von einem Aufgabegut (22) durchströmbar ist, das in der Separationszone (18) mit Hilfe eines von der
Magnetanordnung (10) erzeugten Magnetfeldes (26) gemäß eines Scheideverhaltens (32) des Trommelscheiders (2) in einen Abfallstrom (30) und
einen Wertstoffstrom (28) scheidbar ist, ist eine Relativposition (R) mindestens eines der Magnete (12) zur Rotationsachse (4) veränderbar.
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